



HE-MINT
喜敏

专为亚洲人体质首创

FORMULA SPECIALLY INVENTED FOR ASIAN

增
Enhance

补
Replenish



调
Rejuvenate

养
Maintain



热销全球
男士保健皇牌
稳霸市场之冠

四合一功效卓越

4 IN 1 EXCELLENT EFFICACY



对任何年龄的男性，如果您想要增强性欲、激情、体能和保护前列腺，【HE MINT 喜敏】就是你的必然选择。你会惊奇地体验到前所未有的爆发感觉和能量。这款安全有效纯植物配方一直以来深受各阶层男性喜欢并已风靡全亚洲。

【HE MINT 喜敏】符合马来西亚卫生部食品安全规格GMP生产标准，产品采取了德国最严厉的质量认证标准及日本高端工艺-超临界萃取技术和冷冻干燥技术生产。精准的萃取并配合先进的保存技术，保留植物中营养价值高的成分，让人体吸收率达到99%。

经马来西亚理工大学USM和世界级化验所SGS检测不含任何激素、利尿剂、兴奋剂等。

For men of any age, if you wish to enhance sexual desire, passion, physical fitness & protect prostate gland, this will be your inevitable choice. You will be amazed to experience a burst of sensation & energy like never before. This plant-base formula is safe yet effective, which is popular among men of all walks of life across Asia.

It complies with the GMP production standard of the Malaysian Ministry of Health's food safety specification. The product adopts a set of the most stringent quality certification standards in Germany and Japan's high-end production technology-supercritical fluid extraction, (SFE) and freeze-drying technology. Precise extraction and advanced preservation technology retain the high nutritional value ingredients in plants, the absorption rate by human body is 99%.

Tested by USM (University of Sains Malaysia) & world-renowned laboratory SGS. Proven that it does not contain any hormones, diuretics, stimulants, etc.



产品功效 BENEFITS:



1) 延时 PROLONG

激活肾动力，让男人延时坚挺，摆脱阳痿早泄束缚。
Activate the kidney function, to treat erectile dysfunction & help get rid of premature ejaculation.

✔ 产品经多项检验合格
安心有保障!

✔ Test passed
Safe & quality assurance



2) 增硬 ENHANCE FIRMNESS

激活男性受损和未发育的生殖器海绵体细胞发生裂变增殖

Activate the damaged and undeveloped genital cavernous cells of males to undergo fission and proliferation.



3) 抗疲 ANTI-FATIGUE

丰富的能量仿佛让你填满燃料，浑身有劲
The rich energy making you feel more energetic.



4) 护腺 PROTECT PROSTATE GLAND

保护前列腺，从此远离尿频、尿急的难言之隐，缓解前列腺增生
Protect the prostate gland, solve frequent urination, relieve benign prostatic hyperplasia



5) 安养 NOURISH

长期帮助养护肝脏，补养肾气
Help to maintain the liver function & nourish the kidney in long term

成分 INGREDIENTS

富含多种纯天然植物成分和多种营养素，每次服用一小袋就相当于为人体补充了几百种植物营养素，深度满足了人体细胞均衡营养的需求。

It is rich in a variety of pure natural plant ingredients and various nutrients. Taking a small bag each time is equivalent to supplementing the human body with hundreds of phytonutrients, which deeply meets the needs of human cells for balanced nutrition.



黄梨 PINEAPPLE

- 抗菌消炎 Anti-bacteria & anti-inflammatory
- 消除水肿 Relieve oedema



富锌酵母 ZINC-RICH YEAST

- 增强精子活力 Enhance sperms mobility
- 提高生殖力 Improve fertility



水飞蓟 MILK THISTLE

- 保护肝细胞 Protect the liver cells
- 帮助肝脏解毒 Help detoxify the liver



葫芦巴籽萃取物 FENUGREEK SEED EXTRACT

- 提升睾酮水平 Raise testosterone level
- 改善阳痿肾虚 Improve impotence



琐阳 CYNOMONIUM SONGARICUM

- 改善早泄不育 Improve premature ejaculation & infertility
- 预防前列腺肿大 Prevent prostate enlargement



南非醉茄提取物 ASHWAGANDHA EXTRACT

- 减轻压力 Release stress
- 改善睡眠质量 Improve sleeping quality



左精氨酸 L-ARGININE

- 调节血脂 Lower blood lipid
- 增强体力 Enhance stamina



寡糖 OLIGOSACCHARIDE

- 改善肠道健康 Improve gut health
- 帮助营养吸收 Aids in nutrition absorption

谁最需要? Who needs it most?

- 1) 性欲下降，阳痿早泄，精子/液量不足的男士 Men with decreased libido, impotence, premature ejaculation, and insufficient sperm/fluid volume.
- 2) 需调节内分泌，养元气，抗疲劳的男士 Men who need to regulate endocrine system, nourish vitality, and fight fatigue.
- 3) 面对尿频、尿急，希望养护前列腺健康的中老年男士 Men faced with frequent urination problem & need to maintain a healthy prostate.
- 4) 应酬多常喝酒吸烟的商务男士 Business men who often drink and smoke during entertainment
- 5) 需提振精神、疏解压力的男士 Men who need to boost their spirits and relieve stress.



长期保健功效

Long Term health benefits :



1 强肾保肝 Strengthen kidney & liver function



2 改善血液循环 Improve blood circulation



3 预防前列腺疾病 Prevention of prostate related diseases



4 改善慢性疲劳和增强体力 Relieve chronic fatigue & enhance vitality



5 预防中风与心脑血管疾病 Prevent stroke & cardiovascular diseases



6 降低三高（血糖，血压与血脂） Reduce 3 high (blood glucose, blood pressure & blood lipid)



7 改善早泄与勃起障碍 Improve premature ejaculation & erectile dysfunction



8 提升男性荷尔蒙水平 Increase male hormone level

建议服用量 Recommended dosage:

- 1 第一个星期服用建议半袋分量，饭前、饭后服用均可以，如果有胃痛或胃胀风的问题，建议饭后服用。
It is recommended to take half a sachet in the first week. It can be taken before or after meals. If you have gastric or bloating problem, please take it after meals.
- 2 第二个星期开始每日一次，每次1袋，持续服用3个月作为一个疗程，此时体能和各方面的器官功能都将大为改善。
From the second week onwards, take 1 sachet once a day and continue to take it for 3 months as a course of treatment. During this period, your physical fitness and various organ functions will be greatly improved.
- 3 一个疗程完毕后，如果想持续性保持或有更满意的表现，可以隔天服用，或3天服用一袋。
After a course of treatment, to continue maintain the efficacy & more satisfactory performance, you can take it on alternate day, or take a sachet every 3 days interval.

注意事项：有严重胃溃疡，洗肾者，中风和心脏病的患者不建议服用。

Precautions: Patients with severe gastric ulcer, kidney dialysis, stroke and heart disease are not recommended to take it.

产品规格 Product specification:

一盒20小袋，每小袋4克

Each box content 20 sachets, each sachet weight is 4 grams



CHAMPION CLUB HOLDING SDN. BHD. (1317054-V)

Website: www.championhd2u.com



Sumber Makanan
Dituluskan Oleh KKM